
CDA Oldenzaal 
Vandaag een ogenschijnlijk simpele raadsvergade-
ring zonder bespreekvoorstellen.  
Wel een mooi initiatiefvoorstel om met als basis 
de berechting van Huttenkloas, de ontwikkeling 
van de rechtspraak beleefbaar te maken. Dat kon 
dan ook rekenen op brede steun van de raad. 
Het CDA-Oldenzaal is blij dat de samen met WG-
Oldenzaal ingediende motie om dit jaar de Höfte 
extra financiële steun te verlenen bijna raadsbreed 
is aangenomen. Nu kunnen de Höfte en het college 

met haar ambtenaren aan de slag om samen 
goede afspraken te maken over de toekomst en 
dit schriftelijk vast te leggen. Als dat leidt tot het 
voornemen om de komende jaren extra subsidie 
te verlenen kan de raad dat afwegen bij de begro-
tingsbehandeling in november. 
 
Met een andere motie wilde D66 bewerkstelligen 
dat de inrichting van het noodfonds van de ge-
meente alsnog in de raad behandeld zou worden. 
De meerderheid van de raad (WG, CDA, VVD en 
PvdA) was van mening dat dit overbodig was, 
omdat het college aansluitend op het amendement 
prima werk had geleverd. De bewering dat dit on-
democratisch zou zijn raakt wat het CDA betreft 
kant noch wal. 

Hieronder leest u wat de gemeenteraad heeft 
besloten over de voorstellen die voorlagen       
tijdens de afgelopen raadsvergadering van 
maandag 17 april. Wist u dat u de vergadering 
ook terug kunt kijken? Via de website     
https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1068057 
kunt u terug zien wat de raad heeft besproken 
en besloten.  
 
 
Ingekomen stukken 
Een van de eerste agendapunten van de avond 
betrof het vaststellen van de ‘lijst met ingeko-
men stukken’. Bij meerdere van deze stukken 
werden er door verschillende raadsleden vra-
gen gesteld. 
 
Zo stelden zowel D66 als Solidair Oldenzaal 
vragen over de ‘Raadsinfobrief ontwikkelings-
mogelijkheden Quickvelden 9 & 10’. Beide      
partijen vroegen zich af of het ook mogelijk is 
om woningen te plaatsen op de voormalige 
Quickvelden 9 & 10 die op dit moment in        
herontwikkeling zijn. Mocht dit terrein geen 
woonmogelijkheden bieden, dan horen deze 
partijen graag waarom niet. De raadsinfobrief 
wordt geagendeerd voor het Politiek Forum van 
8 mei a.s. 
 
CDA stelde vragen bij de ‘Brief van een inwoner 
van Oldenzaal, omtrent een reactie op de         
resultaten van het uitgevoerde drugsonder-
zoek’. Zij zien graag dat de raad geïnformeerd 
wordt over de verdere stappen die er worden 
gezet richting beantwoording van de bewoner.  
 
Als laatste stelde WG Oldenzaal vragen bij de 
‘Brief van OLTC Ready en 6 sportverenigingen 
over sluitingstijden van para-commerciële 
rechtspersonen’. WG verneemt graag wanneer 
zij antwoord van het college kunnen verwach-
ten op deze brief. Het college geeft aan te     
hebben besloten deze brief in gezamenlijkheid 
te behandelen, omdat het meerdere portefeuil-
les omvat. Zodra de beantwoording gereed is, 
wordt ook de raad op de hoogte gebracht.  
 
 
Voorstel tot het instemmen met de Europese 
aanbesteding accountant boekjaren 2023-2026, 
met optioneel een verlenging van tweemaal 
een jaar 
De raad wijst een of meer accountants aan. 
Deze is belast met de controle van de jaarreke-
ning en het daarbij verstrekken van een ac-
countantsverklaring én het uitbrengen van een 
verslag van de bevindingen. Het contract met 
de huidige accountant van de Gemeente Olden-
zaal loopt af, er dient dus een nieuwe accoun-
tant aanbesteed te worden.  
 
De raad heeft unaniem ingestemd met dit voor-
stel, dat betekent dat er raadsbreed is beslo-
ten: 
1.  Baker Tilly als accountant aan te wijzen voor  
   de accountantscontrole over de boekjaren  
   2023 t/m 2026, met tweemaal de optie om  
   te verlengen met een jaar; 
2.  de extra kosten ten opzichte van de huidige  
   mee te nemen in de Kadernota 2024. 
 

Voorstel tot het beschikbaar stellen van geld 
voor de aankoop van grond aan de Elsmorsweg 
Dit voorstel is door de gemeenteraad unaniem 
aangenomen, dat houdt in dat er raadsbreed is 
besloten om: 
•  een bedrag van € 104.000 beschikbaar te  
   stellen voor de aankoop van de grond en  
   bijkomende kosten ten laste van de strate- 
   gische reserve van het grondbedrijf en de  
   aankoop tegen een waarde van € 89.000 te  
   activeren op complex 105 Verwervingen Zuid  
   West Oldenzaal.  
 
Voorstel tot ‘Herdenking Berechting Hutten-
kloas Oldenzaal 250 jaar’ 
De fractie van de Oldenzaalse VVD diende dit 
voorstel is als initiatiefvoorstel.  
In 1775 stond Huttenkloas terecht voor zijn mis-
daden en aanschouwden ruim 20.000 mensen 
zijn executie. Dit betrof één van de laatste exe-
cuties in Nederland, gevonnist door de stad Ol-
denzaal. In 2025 zijn deze berechting en 
executie 250 jaar geleden, de VVD wil graag 
aandacht schenken aan dit moment. Niet om 
de crimineel Klaas Annink (Huttenkloas) te her-
denken, maar om stil te staan bij de ontwikke-
ling van de rechtspraak in Twente én dan 
uiteraard met name in Oldenzaal. 
De raad stemde unaniem in met dit voorstel, 
dit betekent dat er raadsbreed is besloten om 
vast te stellen: 
1.  in 2025 stil te staan bij de berechting van  
   Huttenkloas in Oldenzaal én op deze manier 
   ook bij de ontwikkelingen van de recht- 
   spraak in Twente en Oldenzaal; 
2.  een krediet van € 100.000 beschikbaar te  
   stellen voor het organiseren van een  
   cultureel, educatief en commercieel  
   programma door ‘Stichting Oldenzaalse  
   Musea’; 
3.  dit krediet te dekken uit de bestaande  
   fondsen voor binnenstad en cultuur zoals  
   benoemd in de Programmabegroting; 
4.  een blijvend punt van herkenning aan deze  
   periode te realiseren in de vorm van de  
   berechtingsstoel van Huttenkloas.  
 
Motie van de fracties van CDA Oldenzaal en WG 
Oldenzaal, betreffende ‘Natuur- en milieu edu-
catief centrum De Höfte’ 
Deze motie roep het college op om: 
1.  voor 2023 een zodanige incidentele finan- 
   ciële voorziening te treffen (tot een bedrag  
   van maximaal € 40.000) dat De Höfte in  
   2023 aan zijn verplichtingen kan voldoen en  
   de zorg voor dieren, vrijwilligers en werk- 
   nemers niet in het gevaar komt; 
2.  samen met het bestuur van De Höfte heldere 
   en eenduidige afspraken te maken over de  
   voorwaarden voor voortbestaan en finan- 
   ciering en deze schriftelijk vast te leggen; 
3.  de raad te informeren over het resultaat 
   daarvan; 
4.  eventuele structurele financiële consequen- 
   ties onderdeel te maken van de begroting  
   2024 en de daarbij behorende integrale  
   afweging. 
 
De motie is aangenomen. 
WG, CDA, PvdA, SO, D66 en GroenLinks stem-
den voor; VVD stemde tegen.  
 

VVD  
Oldenzaal 
Als partij heb je de 
mogelijkheid om ini-
tiatieven in te dienen, 
dat heet dan een ini-
tiatiefvoorstel. De Ol-

denzaalse VVD heeft de afgelopen jaren al twee 
keer eerder een initiatief genomen. De eerste, het 
instellen van een Forumlidmaatschap voor jon-
geren, haalde het helaas niet. De tweede, het 
nemen van maatregelen om straatintimidatie 
tegen te gaan, werd unaniem aangenomen. Het 
derde voorstel is van de hand van ons forumlid 
Erwin Iepma. Hij wil in 2025 een serie evenemen-
ten (laten) organiseren in het kader van 250 jaar 

Huttenkloas. Huttenkloas, of wel de beruchte 
moordenaar Klaas Annink, werd in 1775 berecht 
in Oldenzaal en ook ter dood gebracht. Dat was 
één van de laatste executies in Nederland. Ruim 
20.000 mensen woonden zijn executie bij. In 
2025 willen we geen moordenaar gedenken, 
maar juist aandacht besteden aan de ontwikke-
ling van 250 jaar rechtspraak in Oldenzaal, 
Twente en Nederland. Aandacht in de vorm van 
toeristische evenementen, een speciaal pro-
gramma voor het onderwijs en het realiseren van 
een “Stoel van Huttenkloas” als toeristische trek-
ker in de stad. Het voorstel werd unaniem aan-
genomen! 

De stemverklaring van de VVD luidt: “Wij stem-
men tegen. Niet omdat wij het belang van De 
Höfte niet inzien, maar vanwege de zeer ge-
ringe financiële onderbouwing”.  
 
Motie van de fractie van D66 Oldenzaal,  
betreffende ‘Inrichting Noodfonds’ 
Deze motie roept het college op om: 
1.  het besluit van het college inzake de  
   inrichting van het noodfonds zo spoedig  
   mogelijk ter discussie te stellen in een  
   Politiek Forum en vervolgens in de raad te  

   bespreken, indien gewenst aan te passen  
   en vast te doen stellen; 
2.  in verband met de mogelijke tijdsdruk voor  
   mogelijke noodzakelijke noodhulp binnen  
   de kaders van genoemd amendement tot  
   noodzakelijke financiële hulp over te gaan  
   binnen het budget van het noodfonds.  
 
Deze motie is verworpen. 
D66, SO en GroenLinks stemden voor;  
WG, VVD, CDA en PvdA stemden tegen.   

Nieuws  
van de  
gemeente

WG Oldenzaal 
WG Oldenzaal heeft 
samen met het CDA 
een motie ingediend 
om een bedrag van 
maximaal € 40.000 vrij 
te maken voor de 

Höfte. Door meerdere oorzaken heeft De Höfte 
een acuut geldprobleem. De motie is aangeno-
men!  Nu is er tijd om in goed overleg nieuwe, 
duidelijke afspraken te maken en de financiën 
weer op orde te krijgen.  
Ook hebben we aandacht gevraagd voor een in-
gekomen brief van meerdere sportverenigingen 
over de sluitingstijden van hun kantines. Meer-
dere portefeuillehouders zijn er mee bezig. Het 
college reageert z.s.m..  

WG Oldenzaal heeft uiteraard positief ingestemd 
met het initiatiefvoorstel van de VVD betref-
fende Herdenking Berechtiging Huttenkloas Ol-
denzaal 250 jaar. Een mooi moment voor 
thema’s als rechtspraak en vrijheid.   
 
Met een motie hebben twee fracties lang stil ge-
staan bij het besluit van het college om bij het 
noodfonds ook ondernemers op te nemen. De 
raad was hierover geïnformeerd via een raads-
informatiebrief. WG Oldenzaal heeft aangegeven 
prima te kunnen leven met dit voorstel en met 
de wijze waarop wij als raad zijn geïnformeerd. 
We stemden dus tegen die motie. Een meerder-
heid van de raad was het met ons eens. Een 
democratisch besluit dus.  

Nieuws van de raadsvergadering van maandag 17 april



D66  
Oldenzaal 
In de raad is op verzoek 
van D66 uitgebreid ge-
discussieerd over het 
noodfonds dat op 7 no-

vember met volle instemming van D66 is aan-
genomen. Er is geld gereserveerd voor inwoners 
en verenigingen die het erg moeilijk krijgen 
door hoge inflatie en sterk gestegen kosten 
voor energie. De raad moet vaststellen hoe het 
noodfonds wordt gebruikt. D66 is erg enthou-
siast over het steunen van inwoners die het 
moeilijk hebben. 
Het college heeft besloten dat ook ondernemers 
van het noodfonds gebruik kunnen maken.  

De groep ondernemers is door het college toe-
gevoegd zonder toestemming van de raad, 
maar met informele instemming van een be-
perkt aantal partijen uit de raad. 
D66 heeft de raad gevraagd de indeling en het 
gebruik van het noodfonds in de raad te be-
spreken. D66 vroeg dit omdat de toevoeging 
van de groep ondernemers democratisch moet 
gebeuren. De tekst voor het noodfonds geeft 
dit ook aan. De meerderheid van de raad vond 
deze democratische gang van zaken niet nodig. 
Bang te moeten wijzigen? 
D66 wil meer zekerheid van terugbetaling van 
ondernemers en meer steun voor inwoners in 
nood. 

 
Solidair Oldenzaal 
Aan het eind van de vergadering kwamen wij op 
voor de positie van de gemeenteraad. Op 7 no-
vember jl. heeft de raad besloten dat het Nood-
fonds is bedoeld voor inwoners en verenigingen. 
Het college heeft in de uitwerking van het fonds 
ook 'ondernemers' toegevoegd. Dit werd de raad 
medegedeeld in een informatieve brief. 
Een besluit van de raad is echter bindend en niet 
voor interpretatie vatbaar. Wil het college een wij-
ziging aanbrengen? Dat kan, maar dit dient dan 

aan de raad te worden voorgelegd, zodat hierover 
een eerlijk en democratisch besluit kan worden 
genomen. 
Bijzonder genoeg waren de VVD, WG, CDA en 
PvdA het met ons oneens. SO vindt dit onbegrij-
pelijk. Het gaat hier niet om een verschil van in-
zicht (wel of geen ondernemers toevoegen) maar 
om een afwijking van een raadsbesluit. Op deze 
manier komt de raad buitenspel te staan. 
 
Als voorbeeld: uw auto krijgt een onderhouds-
beurt. Vooraf is duidelijk afgesproken om alleen 
het achterlicht en banden te vervangen. Maar bij 
het afrekenen deelt de garage u mede dat ook 
het motorblok is vervangen. Gaat u hiermee ak-
koord? 

GroenLinks 
De discussie over de-
mocratie naar aanlei-
ding van de motie van 
de D66 heeft de 
meeste indruk op mij 
gemaakt. Ik vertrouw 

het college en ook de ambtenaren, maar we 
hebben ook afspraken met elkaar gemaakt over 
wat de rol van de Raad is. Als je dan als college 
zelf keuzes maakt om af te wijken van een 
amendement, hoe goed bedoeld ook, en ook 
de raad achteraf informeert, passeer je toch de 
Raad, of niet? Is dat dan wel of niet democra-
tisch?  

De meeste raadsleden (behalve D66, SO en GL) 
vonden van wel, geneuzel enzovoorts. Het voor-
stel zag er toch goed uit? Er werd weer volop 
gecomplimenteerd voor het verrichte werk. Wer-
den de complimenten soms gebruikt om aan te 
tonen dat alles op correcte wijze was uitge-
voerd?  
Het argument dat je altijd, ook na de tijd, een 
motie kan indienen om gemaakte keuzes te ver-
anderen vond ik erg zwak.  Dan kunnen we dus 
als Raad ook wel het college een jaar haar gang 
laten gaan en dan sturen we als Raad, achteraf 
de gemaakte keuzes middels moties wel bij. 
 
Harry Snijders, fractieleider GroenLinks Oldenzaal. 

PvdA  
Oldenzaal 
Het was een raadsvergadering 
met inhoudelijk een beperkte 
agenda. Geen bespreekvoor-
stellen en geen vragen in het 
vragenuur. Wat er voor de 
fractie van de PvdA nog wel 
uitsprong was de motie van 

het CDA en de WG inzake een extra krediet van 
maximaal 40.000 Euro voor de kinderboerderij De 
Höfte. Een tekort dat is ontstaan doordat de loon-
kosten en de kosten van het voer sterk zijn ge-
stegen.  Het bestuur van De Höfte heeft deze 
extra bijdrage nodig om de kinderboerderij dit 
jaar nog open te houden. 

De Höfte ontvangt jaarlijks een subsidie van          
€ 111.000 van de gemeente. Daarnaast kan men 
met werkzaamheden voor de gemeente nog extra 
inkomen genereren. Ergens is iets mis gegaan. De 
fractie van de PvdA onderschrijft dat de kinder-
boerderij een goede en educatieve rol vervult in 
Oldenzaal en dat we dit niet zomaar ten onder 
mogen laten gaan. 
 
Dat is de reden dat de fractie van de PvdA heeft 
ingestemd met de motie. Wel moeten er met het 
bestuur sluitende financiële afspraken komen 
waarmee een goede basis ontstaat zodat de kin-
derboerderij kan blijven bestaan 
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